
 1 

a  

b  

c OBČINA  ŠKOFJA  LOKA 

d Občinski svet 
e  

f  M e s t n i  t rg  1 5 ,  4 22 0  Šk of ja  L o k a    T :  04  5 1 1  2 3  04    F :  0 4  5 11  2 3  18    E :  o b c ina@ s k of ja lo k a .s i    U :      

g                          w w w .s k o f ja lo ka .s i 
h   

Številka: 9000-0003/2019 
Datum:   25. 4. 2019 

Z A P I S N I K 
4. redne seje Občinskega sveta Občine Škofja Loka, ki je bila v četrtek, 25. aprila 2019 ob 
18.00 uri v veliki sejni dvorani Občine Škofja Loka, Poljanska cesta 2, II. nadstropje. 
 
Na seji so bili prisotni naslednji člani občinskega sveta: 
Katarina Bertoncelj Megušar, Maja Cankar, Jelka Dagarin, Igor Drakulič, Aleš Habjan, 
Roman Hartman, Veronika Hartman, Gregor Hostnik, mag. Mirjam Jan-Blažić, Valentin 
Jesenovec, mag. Miha Ješe, Borjana Varja Koželj, Rolando Krajnik, Lea Leona Mlakar, 
Marko Murn, Žiga Nastran, Tomaž Paulus, Ciril Peternel, Miha Peternel, mag. Melita Rebič, 
Igor Sadar, mag. Robert Strah, Zorica Škorc, Lovro Štanta, Zdenka Šušteršič, Martin 
Trampuš in mag. Jožica Vavpotič Srakar. 
 
OPRAVIČENO ODSOTNI ČLAN: 
Andrej Štremfelj. 
 
Prisotni predstavniki tiska in medijev: 

 Jana Jenko, RADIO SORA in 

 Teja Arsovski Potočnik, LOŠKI UTRIP in 

 Klavdija Škrbo Karabegović, LOŠKE NOVICE. 
 
Prisotni s strani občine: 
Župan Tine Radinja, mag. Špela Justin, Polona Gortnar in mag. Hermina Krajnc – vsi iz 
Občinske uprave Občine Škofja Loka. 
 
OSTALI PRISOTNI: 
Tomaž Trobiš – direktor STC Stari vrh in dr. Boštjan Brezovnik – Inštitut za lokalno 
samoupravo in javna naročila Maribor. 
 
Opravičila in odsotnosti: 
Za današnjo sejo se je opravičil Andrej Štremfelj. 
 
Prisotnih je bilo 21 svetnikov. 
 
K 1. točki: POTRDITEV DNEVNEGA REDA 4. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA 
                  OBČINE ŠKOFJA LOKA 
 
Župan je predlagal razširitev 6. točke Kadrovske zadeve in sicer s točko d) Mnenje Občine 
Škofja Loka o kandidatih za ravnatelja/ravnateljico Gimnazije Škofja Loka. 
Na pobudo direktorja STC Stari vrh je bil podan predlog, da bi 10. in 11. točko prestavili na 8. 
in 9. točko dnevnega reda. 
 
Prisotnih je bilo 23 svetnikov. 
 
Svetniki so soglasno z 23 glasovi ZA sprejeli naslednja dva sklepa: 
SKLEP: 

1. Na 6. d točko se uvrsti točka: Mnenje Občine Škofja Loka o kandidatih za 
ravnatelja/ravnateljico Gimnazije Škofja Loka. 

2. Predlagani 10. in 11. točki se prestavita na 8. in 9. točko dnevnega reda. 

http://www.skofjaloka.si/
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Svetniki so soglasno z 23 glasovi ZA sprejeli naslednji 
DNEVNI RED: 

1. Potrditev dnevnega reda 4. redne seje Občinskega sveta Občine Škofja Loka 
2. Pregled in potrditev zapisnika 3. redne seje Občinskega sveta Občine Škofja Loka 
3. Poročilo o izvršenih sklepih 3. redne seje Občinskega sveta Občine Škofja Loka 
4. Pregled in potrditev zapisnika 1. dopisne seje Občinskega sveta Občine Škofja Loka 
5. Poročilo o izvršenih sklepih 1. dopisne seje Občinskega sveta Občine Škofja Loka 
6. Kadrovske zadeve: 

a) Mnenje lokalne skupnosti – Občine Škofja Loka o kandidatu za ravnatelja Višje 
strokovne šole v Šolskem centru Škofja Loka 

b) Mnenje o kandidatih za ravnateljico/ravnatelja Vrtca Škofja Loka 
c) Imenovanje nadomestnega kandidata za člana Razvojnega sveta gorenjske regije 
d) Mnenje Občine Škofja Loka o kandidatih za ravnatelja/ravnateljico Gimnazije 

Škofja Loka 
7. Osnutek Odloka o ustanovitvi javnega lekarniškega zavoda Gorenjske lekarne in 

Osnutek Odloka o ustanovitvi sveta ustanoviteljic javnega lekarniškega zavoda 
Gorenjske lekarne – druga obravnava 

8. Letno poročilo družbe STC Stari vrh d.o.o., za leto 2018 
9. Sklep o dodelitvi državne pomoči po pravilu »de minimis« za žičniško dejavnost za 

leto 2019 – individualna prijava 
10. Predlog Odloka o ustanovitvi javnega zavoda 973, Zavod za organizacijo prireditev in 

dogodkov Škofja Loka – prva obravnava 
11. Razpolaganje s presežkom prihodkov nad odhodki v javnih zavodih 
12. Potrditev poročil o zbranih in porabljenih sredstvih za volilno kampanjo in delno 

povračilo stroškov organizatorjem volilne kampanje na lokalnih volitvah 2018 
13. Odgovori na svetniška vprašanja 
14. Pobude in vprašanja svetnikov. 

 
Župan je podal naslednje informacije: 

1. Prihodnja seja je prvi teden v juniju po običajnem šest tedenskem razmiku. 
2. 14. 5. pa bo posvet na temo gospodarskih javnih služb za vse svetnike in svetnice. 

 
K 2. točki: PREGLED IN POTRDITEV ZAPISNIKA 3. REDNE SEJE OBČINSKEGA 
                  SVETA OBČINE ŠKOFJA LOKA 
 
Prisotnih je bilo 24 svetnikov. 
 
Svetniki so z 23 glasovi ZA sprejeli naslednji 
SKLEP: 
Občinski svet Občine Škofja Loka je sprejel zapisnik 3. redne seje Občinskega sveta 
Občine Škofja Loka. 
 
K 3. točki: POROČILO O IZVRŠENIH SKLEPIH 3. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA 
                  OBČINE ŠKOFJA LOKA 
 
Ni bilo razprave. 
 
K 4. točki: PREGLED IN POTRDITEV ZAPISNIKA 1. DOPISNE SEJE OBČINSKEGA 
                  SVETA OBČINE ŠKOFJA LOKA 
 
Prisotnih je bilo 24 svetnikov. 
 
Svetniki so z 23 glasovi ZA sprejeli naslednji 
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SKLEP: 
Občinski svet Občine Škofja Loka je sprejel zapisnik 1. dopisne seje Občinskega sveta 
Občine Škofja Loka. 
 
K 5. točki: POROČILO O IZVRŠENIH SKLEPIH 1. DOPISNE SEJE OBČINSKEGA SVETA 
                  OBČINE ŠKOFJA LOKA 
 
Ni bilo razprave. 
 
K 6. točki: KADROVSKE ZADEVE 

 
a) Mnenje lokalne skupnosti – Občine Škofja Loka o kandidatu za ravnatelja Višje 

strokovne šole v Šolskem centru Škofja Loka 
 
Kratko obrazložitev je podala predsednica mandatne komisije mag. Melita Rebič. 
Višja strokovna šola je občinski svet prosila za mnenje in sicer vršilcu dolžnosti ravnatelju 
poteče mandat in je bil objavljen razpis na katerega se je prijavil samo on mag. Igor Hanc. 
On izpolnjuje vse pogoje in člani mandatne komisije predlagajo občinskemu svetu da poda 
pozitivno mnenje k njegovemu imenovanju. 
 
Prisotnih je bilo 23 svetnikov. 
 
Svetniki so soglasno z 23 glasovi ZA sprejeli naslednji 
SKLEP: 
Občinski svet Občine Škofja Loka daje pozitivno mnenje k imenovanju mag. Igorja 
Hanca za ravnatelja Višje strokovne šole v Šolskem centru Škofja Loka. 
 

b) Mnenje o kandidatih za ravnateljico/ravnatelja Vrtca Škofja Loka 
 
Kratko obrazložitev je podala predsednica mandatne komisije mag. Melita Rebič. 
Iz Vrtca Škofja Loka so prav tako prosili za mnenje in kandidatka je do sedanja ravnateljica 
Janja Bogataj in kandidat za ravnatelja je Gašper Krek. 
Člani mandatne komisije predlagajo podajo pozitivnega mnenja k obema kandidatoma. 
 
Prisotnih je bilo 24 svetnikov. 
 
Svetniki so brez razprave soglasno z 24 glasovi ZA sprejeli naslednji 
SKLEP: 
Občinski svet Občine Škofja Loka daje pozitivno mnenje obema kandidatoma za 
ravnateljico/ravnatelja Vrtca Škofja Loka. 
 

c) Imenovanje nadomestnega kandidata za člana Razvojnega sveta gorenjske regije 
 

Kratko obrazložitev je podala predsednica mandatne komisije mag. Melita Rebič. 
Za nadomestnega kandidata za člana Razvojnega sveta gorenjske regije je predlagan Tine 
Radinja in člani mandatne komisije predlagajo njegovo kandidaturo v sprejem. 
 
Prisotnih je bilo 24 svetnikov. 
 
Svetniki so brez razprave z 24 glasovi ZA sprejeli naslednji 
SKLEP: 
Občinski svet Občine Škofja Loka kot nadomestnega kandidata za člana Razvojnega 
sveta gorenjske regije predlaga župana Občine Škofja Loka Tineta Radinjo. 
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a) Mnenje Občine Škofja Loka o kandidatih za ravnatelja/ravnateljico Gimnazije 
Škofja Loka 

 

Kratko obrazložitev je podala predsednica mandatne komisije mag. Melita Rebič. 
Na razpis za ravnatelja Gimnazije Škofja Loka sta prispeli dve kandidaturi in sicer 
dosedanjega ravnatelja Jožeta Bogataja in Aljoša Ermana. 
Za oba je komisija podala pozitivno mnenje in predlaga le-to tudi v potrditev občinskemu 
svetu. 
 
Prisotnih je bilo 23 svetnikov. 
 
Svetniki so brez razprave z 23 glasovi ZA sprejeli naslednji 
SKLEP: 

Občinski svet Občine Škofja Loka daje pozitivno mnenje k obema kandidatoma za 
imenovanje ravnatelja/ravnateljice Gimnazije Škofja Loka. 
 
K 7. točki: OSNUTEK ODLOKA O USTANOVITVI JAVNEGA LEKARNIŠKEGA ZAVODA 
                  GORENJSKE LEKARNE IN OSNUTEK ODLOKA O USTANOVITVI SVETA 
                  USTANOVITELJIC JAVNEGA LEKARNIŠKEGA ZAVODA GORENJSKE 
                  LEKARNE – druga obravnava 
 
Kratko obrazložitev k predlogu gradiva je podala vodja Oddelka za družbene dejavnosti mag. 
Hermina Krajnc. 
Ustanovitelj Gorenjskih lekarn je 18 občin, to pomeni, da mora vseh 18 občin potrditi odlok v 
enakem besedilu. Do sedaj je od 18. občin potrdilo odlok v drugi obravnavi 11 občin.  
 
Mag. Melita Rebič je kot predsednica Odbora za družbene dejavnosti povedala, da člani 
odbora niso imeli pripomb na predlagani odlok in predlagajo občinskemu svetu da ga 
sprejme. 
 
Prisotnih je bilo 25 svetnikov. 
 
Svetniki so soglasno z 23 glasovi ZA sprejeli naslednji 
SKLEP: 

1. Občinski svet Občine Škofja Loka je sprejel Odlok o ustanovitvi javnega 
lekarniškega zavoda Gorenjske lekarne. 

2. Občinski svet Občine Škofja Loka je sprejel Odlok o ustanovitvi sveta 
ustanoviteljic javnega lekarniškega zavoda Gorenjske lekarne. 

 

K 8. točki: LETNO POROČILO DRUŽBE STC STARI VRH D.O.O., ZA LETO 2018 

 

Kratko obrazložitev k predlogu gradiva je podal direktor STC Stari vrh Tomaž Trobiš. 
Sama prodajna realizacija, ki je bila dosežena, je bila pričakovana in je nekaj nižja predvsem 
iz razloga, ker je del prihodkov, ki so bili doseženi z odprodajo terjatev Hete družbi STC Stari 
vrh, dejansko nižji za 50.000 €, je ta v sklopu pričakovanj in je za 8% nižja od dosežene 
realizacije v letu 2017. 
Potrebno je poudariti, da gre zahvala obema občinskima svetoma predvsem pa županoma 
Občini Škofja Loka in Gorenja vas – Poljane, da je družba STC Stari vrh dejansko preživela 
12 let trajajočo kalvarijo in je v letu 2018 tudi zaključila vse dolgoročne obveznosti do družbe 
Heta. 
Sezona 2018/2019 je iz vidika vseh smučišč med 13 in 15% iz vidika obiska, kar pomeni, da 
se na dolgi rok lahko pričakuje, da bodo smučišča beležila nižje obiske kot so bili le-ti v 
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preteklosti. Oni pa so dejansko v sezoni 2018/2019 beležili samo 1% manjši obisk kot je bil 
to v sezoni pred tem. 
To kaže na dejstvo, da so tisti, ki so pomagali pri odkupu samih terjatev in obveznosti družbe 
z vidika Hete, dobili tudi eno potrditev, da družba kot taka lahko tudi preživi. Dobiček oz. 
izguba iz tekočega poslovanja je posledica tudi finančne prerazporeditve sredstev. 
 
Marko Murn je kot predsednik Odbora za gospodarske dejavnosti, obrt, turizem in kmetijstvo 
Občinskega sveta Občine Škofja Loka povedal, da so se člani odbora podrobneje seznanili s 
težavami Starega vrha. Videlo se je, da je potrebno najti strateškega partnerja, ki bi vlagal v 
nove investicijske opreme. Drugače pa so soglasno sprejeli predlagani sklep in ga tudi 
posredujejo občinskemu svetu v potrditev. 
 
Podžupan mag. Robert Strah je vprašal direktorja glede aktivnosti iskanja strateškega 
partnerja in predvsem ga je zanimala problematika zemljišč na privatnem ozemlju in pogled 
direktorja za prihodnje sezone samega smučišča. 
 
Direktor g. Trobiš je pojasnil, da je v sami fazi iskanja strateškega partnerja potrebno družbo 
v celoti razbremeniti preteklih obveznosti za dobrih 440.000 €. 
S kvalitetnim strateškim razvojem turizma bi morali pritegniti predvsem tiste investitorje, ki so 
pripravljeni vlagati v sam razvoj turizma. 
Zemljišča – družba izpolnjuje pogoje, kar se tiče izplačila služnostih pogodb v celoti in so 
izplačane za nazaj v celoti. Za preteklo sezono bodo to storili do predvidoma 15. maja. 
Z določenimi lastniki pa še vedno obstajajo težave. Na enostavni način niso zmožni preseči 
preteklosti in pogledati v prihodnost. Na nek način se še vedno vračajo za 10 do 15 let nazaj, 
kar pa povzroča težave. 
 
Prisotnih je bilo 26 svetnikov. 
 
Svetniki so soglasno z 26 glasovi ZA sprejeli naslednji 
SKLEP: 
Občinski svet Občine Škofja Loka se je seznanil z Letnim poročilom družbe STC Stari 
vrh d.o.o., za leto 2018. 
 
K 9. točki: SKLEP O DODELITVI DRŽAVNE POMOČI PO PRAVILU »DE MINIMIS« ZA 
                    ŽIČNIŠKO DEJAVNOST ZA LETO 2019 – individualna prijava 
 
Kratko obrazložitev k predlogu gradiva je podala direktorica občinske uprave mag. Špela 
Justin. 
Občinski svet Občine Škofja Loka je v letu 2014 sprejel sklep in z njim določil strateške 
kapitalske naložbe občine preko katerih le-ta uresničuje občinski oz. javni interes. 
Med te strateške nalože spada tudi naložba v družbo STC Stari vrh, katere 50% lastnik je 
Občina Škofja Loka. Latnica druge polovice družbe je Občina Gorenja vas – Poljane. Obe 
občini na katerih področju se izvaja žičniška dejavnost, vsako leto od leta 2012 naprej 
razpišeta in tudi dodelita enak znesek državne pomoči upravičencu. 
Občina torej spodbuja dejavnost družbe, to je žičničarstvo preko javnega razpisa z dodelitvijo 
nepovratnih sredstev. Po vsebini pa ta nepovratna sredstva predstavljajo državno pomoč po 
pravilu »de minimis«, kar pomeni, da skupna dodeljena sredstva posameznemu upravičencu 
iz katerega koli javnega vira ne smejo preseči 200.000 € v obdobju treh let. 
V proračunu občine v letu 2019 je za ta namen zagotovljenih 30.000 € na postavki 5014007 
– podpora žičniški dejavnosti. 
Če bo predlagani sklep o dodelitvi pomoči za žičniško dejavnost občinski svet danes sprejel, 
bo občina državno pomoč priglasila na Ministrstvu za finance in po pridobitvi njihovega 
pozitivnega mnenja bodo nepovratna sredstva tudi izplačana upravičencu. 
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Marko Murn je kot predsednik Odbora za gospodarske dejavnosti, obrt, turizem in kmetijstvo 
Občinskega sveta Občine Škofja Loka povedal, da so se člani odbora strinjali s predlaganim 
sklepom. 
 
Prisotnih je bilo 26 svetnikov. 

Svetniki so brez razprave soglasno z 26 glasovi ZA sprejeli naslednji 

SKLEP: 

Občinski svet Občine Škofja Loka potrjuje dodelitev pomoči po pravilu »de minimis« 
za žičniško dejavnost za leto 2019 – individualna prijava. 

 

K 10. točki: PREDLOG ODLOKA O USTANOVITVI JAVNEGA ZAVODA 973, ZAVOD ZA 

                    ORGANIZACIJO PRIREDITEV IN DOGODKOV ŠKOFJA LOKA – prva 
                    obravnava 
 
Župan je pojasnil, da primarno potrebujemo javni zavod zato, ker se približuje škofjeloški 
pasijon leta 2021, naša daleč največja javna prireditev, ki poleg tega, da ima relativno velik 
proračun in organizacijsko strukturo, da smo vsa leta do sedaj imeli zaposlene ljudi, ki so se 
profesionalno ukvarjali z organizacijo in so zato potrebovali neko organizacijo. 
Tudi ob zadnji uprizoritvi škofjeloškega pasijona so imeli Javni zavod za kulturo, ki pa so ga 
potem kmalu po izvedbi škofjeloškega pasijona pred približno petimi leti tudi ukinili. 
To je glavni razlog, zakaj je javni zavoda potreben. 
Problematika oz. težavnost ob kateri se srečujejo ob poslovanju našega kulturnega centra 
Sokolskega doma, ki tudi organizira okrog ali več kot 250 prireditev letno, ki danes v odnosu 
do občine, javnih sredstev in financerjev, tudi ni tako optimalno urejeno kot bi lahko bil. 
 
Kratko razlago odloka je podal pripravljavec odloka dr. Boštjan Brezovnik iz Inštituta za 
lokalno samoupravo Maribor. Ta odlok je vsebinsko usklajen z Zakonom o zavodih in 
Zakonom o lokalni samoupravi ter Zakonom o javnih financah. Pripravljen je na način, da so 
v uvodu pripravljena uvodna pojasnila. Vsak člen pa je tudi vsebinsko obrazložen s pravno 
podlago za oblikovanje besedila samega člena. Pri pripravi so upoštevali Resolucijo o 
normativnih dejavnostih. 
 
Mag. Melita Rebič je kot predsednica Odbora za družbene dejavnosti Občinskega sveta 
Občine Škofja Loka povedala, da je odbor obravnaval osnutek odloka. Podanih je bilo kar 
nekaj pripomb, ki so v zapisniku. 
 
Predlog je bil mandat direktorja, če je možen dve letni mandat s podaljšanjem. Na seji 
občinskega sveta je bil podan odgovor, da se lahko mandat podaljša enkrat ali petkrat. 
 
Razprava je tekla tudi v smeri sredstev za delovanje tega zavoda koliko bo obremenjen 
občinski proračun. Pri tem so ugotovili, da dva in pol zaposlena za Sokolski dom sta že sedaj 
strošek proračuna in se samo prerazporedita, dva zaposlena imajo predvidena za zaposlitev 
škofjeloškega pasijona, tako da je bil dodatno breme  za letošnji proračun samo 20.000 €. 
Odlok je dobil na seji odbora pozitivno mnenje in ga predlagajo občinskemu svetu v 
potrditev. 
 
Zorica Škorc je vprašala da jo zelo zanima in ji ni jasno število zaposlenih. S strani občinske 
uprave je bilo sprva rečeno, da bo eden, potem štirje in pol. Ni dobila jasnega odgovora. 
Vedo tudi, da se bo turistično društvo zaprlo – ukinilo. Kaj bodo naredili z zaposlenimi na 
turističnem društvu? Ni vseeno. 
 
Župan je povedal, da po njegovih podatkih ni nihče zaposlen na turističnem društvu. 
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Zorica Škorc je dejala, da je eden zaposlen in da bo ob zaprtju turističnega društva ostal 
brezposeln. 
Predlagala je, da bi se brisala beseda pred imenom zavoda: »javni«, da bi bil samo zavod 
973. 
Predlagala je tudi, da bi imel svet zavoda pet članov: trije člani od ustanovitelja, en član 
delavcev zavoda in trije člani uporabnikov. 
Zanimalo jo je kaj bodo razen Sokolskega doma in pasijona imeli od tega zavoda? Kaj bo ta 
zavod za njih naredil? 
Ni ji bil čisto jasen 19. člen kar se tiče statusnih sprememb. Zavod se lahko pripoji drugemu 
zavodu, se lahko razdeli na dvoje ali več zavodov ali organizira kot podjetje in o tem odloča 
ustanoviteljica. 
Vsi vedo, da je zelo star Zakon o zavodih. Zanimalo jo je če bo prišlo do kakšne spremembe 
ali bo potem tudi občina pristopila k tej spremembi odloka? 
Četrti člen: dejavnost zavoda: predloga za registracijo od kioska, do stojnic na tržnicah živil, 
… To ji ni v redu. Zanimalo jo je če je to samo zato v odloku, če se slučajno kaj pojavi, da je 
notri ali resno mislijo vse to početi, kar je v odloku napisano? 
 
Župan je pojasnil, da bo javni zavod imel toliko zaposlenih kolikor je potrebno za izvajanje 
javnega interesa na področju kulture pri organizaciji škofjeloškega pasijona. Predvidevajo 
vsaj dve zaposlitvi in to sta vodja projekta in režiser. Primarna naloga zavoda bo škofjeloški 
pasijon. Potem se bo videlo koliko bo zmogel še ostalega. Imajo pa pravno podlago, ki jim 
omogoča, da tudi dejavnosti Sokolskega doma prenesejo na ta zavod. Ko se bo to zgodilo, 
bodo tudi tiste, ki že danes opravljajo to delo, tudi zaposlili v javnem zavodu. 
Ne bo zaposlitev samo zaradi tega, ker obstaja javni zavod, ampak se bo na javnem zavodu 
opravljajo dejavnosti za katerega je predviden. 
Kakšno pomoč po nudil zavod ostalim društvom in organizacijam? Na začetku se bo 
predvsem ukvarjal s svojim delom. Primarno bo to organizacija škofjeloškega pasijona. Javni 
interes je tudi predvsem usmerjen v to. 
 
Dr. Brezovnik je pojasnil, da po obstoječi zakonodaji je občinski svet zavezan da sprejme 
posebne programe za izvajanje teh dejavnosti. Občina bo tu imela vsebinsko lažje delo 
predvsem zaradi tega, ker bo lahko zavod na podlagi pripravljenih programov neposredno 
financirala kot posrednega proračunskega porabnika. Kar pomeni, da za izvajanje določenih 
prireditev ni potrebno potem opravljati javnih razpisov in na ta način deliti denar med 
deležnike oz. tiste, ki so zainteresirani. 
Iz vsebinskega vidika racionalnosti je zavod smiseln. Tudi iz vidika števila zaposlenih se bo 
prilagajalo na trenutne razmere. V vsakem primeru bo nadzor nad poslovanjem zavoda.  
Smiselno je tudi to, da ima zavod sedem članski svet zavoda, da na ta način dopustijo večje 
število članov, ki prihajajo iz vrst uporabnikov. Dejansko na ta način uresničujejo ustavno 
določbo sodelovanja javnosti pri upravljanju javnih zadev in tudi zagotovijo da se zavod po 
vsebini ne zapre ampak je integriran v okolje in lahko vsi člani predlagajo vsebine, ki so 
pomembne za razvoj samega kraja. 
Vprašanje, ki se navezuje ne dejavnosti se pravi zakaj tako širok nabor dejavnosti, je 
predvsem zaradi tega, ker lahko zavodi opravljajo poleg ne gospodarskih tudi gospodarske 
ali tržne dejavnosti in seveda te tržne dejavnosti morajo biti v korist ne tržnim dejavnostim. 
Pri 19. členu: če bi se slučajno ugotovilo, da je tržnih dejavnosti bistveno več kot ne tržnih 
dejavnosti, se lahko potem to preoblikuje v tržno gospodarsko družbo, ampak mora biti v tem 
primeru izkazan javni interes. 
Poslovanje zavodov v Sloveniji je dobro urejeno in je menil, da bo tako tudi pri tem zavodu. 
Financiranje bo povezano s proračunskimi sredstvi in bodo svetniki odločali o tem in hkrati, 
glede na to, da se bo zavod v začetku financiral iz proračuna, bo dejansko moral imeti 
usklajen finančni načrt, ki ga bo moral predložiti svetu in bodo dejansko svetniki potem 
presojali ali je število članov smiselno ali ne. 
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Aleš Habjan je dejal, da njihova svetniška skupina podpira delovanje tega zavoda pod 
pogojem, da bo ustanovljen z omejenim rokom trajanja oz. da bo ustanovljen z namene 
organizacije in izvedbe pasijona in zaradi tega predlagajo, da se omejijo zaposlitve, ki se 
bodo izvedle v zavodu do časa trajanja izvedbe škofjeloškega pasijona. 
Bojijo se, da bi lahko po temu zavod ostal samemu sebi namen, zaposleni na zavodu pa 
strošek občinskega proračuna in tega nočejo. 
Torej zavod načeloma lahko tudi ostane po izvedbi samega pasijona, ampak o samih 
zaposlitvah pa mora občinski svet ponovno razpravljati. 
 
Dr. Brezovnik je predlagal, da bi takrat, ko ne bo pasijona, zaposlene v zavodu izkoristijo za 
pripravo programov prijave na pridobivanje nepovratnih sredstev EU na področju razvoja 
kulture, turizma, trajnostnega razvoja.  
Ključni problem Slovenije ja ravno v tem, da imajo premalo kvalitetno usposobljenega kadra, 
da bi lahko učinkovito črpali evropska sredstva. 
 
Tomaž Paulus je povedal, da je mnenje njihove svetniške skupine, da bi tak zavod moral 
obstajati, da se ga ohrani. Da bi bila stalnica, da sta zaposleni dve, ki že sedaj delata v 
Sokolskem domu. Da se to nič ne spremeni. 
Polega tega se pa še za kakšne pol leta zaposli enega za določen čas. 
Bolj modro je, da se išče nove vsebine in da se pogovarjajo o vsebini pasijona, kako bi se to 
lahko še nadgradilo. 
 
Zorica Škorc je menila, da je čudno, da bi bil hkrati režiser oz. vodja projekta škofjeloški 
pasijon tudi direktor zavoda. To je drugače nemogoče zaradi obilice dela. 
Zanimalo jo je ali se je res mislilo, da bo ali vodja projekta ali režiser hkrati tudi direktor 
zavoda? 
 
Župan je odgovoril, da režiser ne bo direktor, vodja pa mogoče lahko, odvisno o kako 
velikegem zavodu govorijo v prvem letu. 
 
Mag. Jožica Vavpotič Srakar je vprašala, da če so že vnaprej vedeli, da bodo ustanavljali ta 
zavod in da je mogoče, da bo eden od kandidatov tudi direktor, zakaj niso razpisali drugačnih 
kvalifikacij v razpisu? Ker sedaj iščejo ljudi, ki so ali umetniki ali čisto nekaj drugega. To je 
sedaj nov moment. Ali seja iščejo režiserja ali direktorja zavoda? 
 
Župan je rekel, da trenutno ne iščejo direktorja, ker javnega zavoda tudi še niso ustanovili in 
ga tudi še nekaj časa ne bodo. Vodjo projekta škofjeloški pasijon pa se rabi. 
 
Rolando Krajnik je vprašal, če se bo zavod prijavil tudi na kakšne druge razpise: organizacijo 
prireditev, koncertov, oživljanje mestnega trga? 
 
Župan je dejal, da se javni zavodi praviloma ne prijavljajo na razpise. Oni sprejemajo letne 
načrte dela in kar občinski svet potrdi, se direktno financira skozi proračun. 
 
Prisotnih je bilo 27 svetnikov. 
 
Svetniki so soglasno z 27 glasovi ZA sprejeli naslednji 
SKLEP: 
Občinski svet Občine Škofja Loka je sprejel Odlok o ustanovitvi Javnega zavoda 973, 
Zavod za organizacijo prireditev in dogodkov Škofja Loka v prvi obravnavi. 
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K 11. točki: RAZPOLAGANJE S PRESEŽKOM PRIHODKOV NAD ODHODKI V JAVNIH 
                    ZAVODIH 
 
Kratko obrazložitev k predlogu gradiva je podala vodja Oddelka za družbene dejavnosti mag. 
Hermina Krajnc. 
V skladu z 19. členom Zakona o računovodstvu je občinski svet odgovoren in pristojen za 
presojo in dodelitev presežka prihodkov nad odhodki. 
Pri pripravi finančnega načrta za leto 2019 so pozvali vse javne zavode v občini, da preložijo 
tudi ta podatek, če bodo v letu 2019 porabili presežek tekočega leta 2018 oz. pretekli 
presežek. Pridobili so šest predlogov, le-ti so v dokumentaciji, kjer je tudi razvidna višina 
presežka, ki se naj bi namenila za posebne namene in tudi namen je obrazložen. 
 
Mag. Melita Rebič je kot predsednica Odbora za družbene dejavnosti Občinskega sveta 
Občine Škofja Loka povedala, da je odbor potrdil vse predloge delitve presežka nad odhodki 
za vse zavode po njihovih prvotnih predlogih. 
 
Prisotnih je bilo 27 svetnikov. 
 
Svetniki so soglasno z 27 glasovi ZA sprejeli naslednji 
SKLEP: 

1. Občinski svet Občine Škofja Loka je sprejel Sklep o uporabi presežka 
prihodkov nad odhodki leta 2018 javnega zavoda Loški muzej Škofja Loka. 

2. Občinski svet Občine Škofja Loka je sprejel Sklep o uporabi presežka 
prihodkov nad odhodki iz preteklih let javnega zavoda Osnovna šola Ivana 
Groharja. 

3. Občinski svet Občine Škofja Loka je sprejel Sklep o uporabi presežka 
prihodkov nad odhodki leta 2018 javnega zavoda Glasbena šola Škofja Loka. 

4. Občinski svet Občine Škofja Loka je sprejel Sklep o uporabi presežka 
prihodkov nad odhodki iz preteklih let javnega zavoda Osnovna šola Škofja 
Loka – Mesto. 

5. Občinski svet Občine Škofja Loka je sprejel Sklep o uporabi presežka 
prihodkov nad odhodki iz preteklih let javnega zavoda Vrtec Škofja Loka. 

6. Občinski svet Občine Škofja Loka je sprejel Sklep o uporabi presežka 
prihodkov nad odhodki iz preteklih let javnega zavoda Osnovna šola Jela 
Janežiča. 

 
K 12. točki: POTRDITEV POROČIL O ZBRANIH IN PORABLJENIH SREDSTVIH ZA  
                    VOLILNO KAMPANJO IN DELNO POVRAČILO STROŠKOV 
                    ORGANIZATORJEM VOLILNE KAMPANJE NA LOKALNIH VOLITVAH 2018 
 
Kratko obrazložitev k predlogu gradiva je podala vodja Oddelka za pravne zadeve in 
nepremično premoženje Polona Gortnar. 
Pravna podlaga za delno povračilo stroškov organizatorjem volilne kampanje je Zakon o 
volilni in referendumski kampanji ter Odloka o delnem povračilu stroškov organizatorjem 
volilne kampanja, ki ga je občinski svet sprejel maja lansko leto. 
Do delnega povračila stroškov so upravičeni organizatorji volilne kampanje za volitve v 
občinski svet in za volitve župana in sicer le na podlagi vložene zahteve.  
Zahteve so vložili vsi organizatorji, ki so skladno z našim odlokom upravičeni do delnega 
povračila stroškov. 
Poročila so bila predložena preko spletnega portala Ajpes, kjer so tudi vsem javno dostopna. 
Za občinski svet so upravičeni do delnega povračila stroškov organizatorji volilne kampanje 
katerih listam so pripadli mandati v občinski svet in sicer v znesku 0,33 € ta dobljen glas, pri 
čemer seveda znesek porabljenih stroškov ne sme biti nižji od zneska do katerega bi bili 
upravičeni. 
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Za volitve župana pa so organizatorji upravičeni do delnega povračila, če so njihovi kandidati 
pridobili najmanj 10% glasov na volitvah, v primeru dveh krogov se pravi drugega kroga 
županskih volitev pa so upravičeni le do glasov, ki so jih prejeli v tem drugem krogu in sicer 
0,12 € za dobljen glas. 
 
Mag. Melita Rebič je kot predsednica Odbora za družbene dejavnosti Občinskega sveta 
Občine Škofja Loka povedala, da je mandatna komisija obravnavala gradivo in predlaga v 
potrditev občinskemu svetu vse štiri predlagane sklepe, ki se nanašajo na to točko. 
 
Prisotnih je bilo 27 svetnikov. 
 
Svetniki so soglasno z 27 glasovi ZA sprejeli naslednji 
SKLEP: 

1. Občinski svet Občine Škofja Loka potrjuje poročila o zbranih in porabljenih 
sredstvih v volilni kampanji za volitve v občinski svet Občine Škofja Loka na 
rednih volitvah dne 18. novembra 2018, ki so jih predložili naslednji 
organizatorji volilne kampanje: Tine Radinja-Miha Ješe in Prijatelji Loke, 
Slovenska demokratska stranka-Slovenska demokratska stranka, Komunalno 
ekološka lista-Komunalno ekološka lista, Nova Slovenija-Krščanski demokrati-
Nova Slovenija-Krščanski demokrati, Slovenska ljudska stranka-SLS-Slovenska 
ljudska stranka, Levica-Levica in Socialni demokrati-Socialni demokrati. 

2. Občinski svet Občine Škofja Loka je potrdil poročila o zbranih in porabljenih 
sredstvih v volilni kampanji za volitve župana Občine Škofja Loka na rednih 
volitvah dne 18. novembra in 2. decembra 2018, ki so jih predložili naslednji 
organizatorji volilne kampanje: Tine Radinja-Tine Radinja, Slovenska 
demokratska stranka-Robert Stran in Komunalno ekološka lista-Rolando 
Krajnik. 

3. Do delnega povračila stroškov so upravičeni naslednji organizatorji volilne 
kampanje za volitve v Občinski svet Občine Škofja Loka: Tine Radinja-840,51 €, 
Slovenska demokratska stranka-707,19 €, Komunalno ekološka lista-399,30 €, 
Nova Slovenija-Krščanski demokrati-222,42 €, Slovenska ljudska stranka-
219,12 €, Levica-209,88 € in Socialni demokrati-101,64 €. 

4. Do delnega povračila stroškov so upravičeni naslednji organizatorji volilne 
kampanje za volitve župana Občine Škofja Loka: Tine Radinja-491,28 €, 
Slovenska demokratska stranka-466,76 € in Komunalno ekološka lista-201,84 €. 

 
K 13. točki: ODGOVORI NA SVETNIŠKA VPRAŠANJA 
 
Tomaž PAULUS (SLS): 

1. Izrazil je svoje nezadovoljstvo nad odgovori na vse njegove svetniške pobude. Prva 
pobuda je bila, da se uredi športni park v bivši vojašnici z drsališčem, lokalom, 
površine za špricanje z vodo v poletnih mesecih. Prejel je odgovor, ki navaja, da so 
vsi objekti možni kot sezonski objekti in da je potrebno slediti celostnemu urejanju 
prostora. Z odgovorom ni zadovoljen, saj pobudo pušča čisto odprto. Pričakoval je, 
da bi bil odgovor v smislu, da je načrtovana postopna ureditev območja v nekaj letih 
in da se bodo upoštevali predlogi kot pripombe pri snovanju ureditve tega prostora ali 
pa kaj podobnega. Nič od tega ni zasledil. 

2. Druga pobuda je bila, da občinska uprava skupaj z Vrtcem Sončni žarek najde 
dodatne možne  načine financiranja. Tam je prejel odgovor, da si lahko odgovor 
prebere pri odgovoru podžupana mag. Roberta Straha. Pri odgovoru pa lahko zasledi 
edino uporabno to, da bo v prvem polletju organiziran posvet na temo predšolske 
vzgoje. Tako je še vedno ostal brez odgovora ali obstaja pripravljenost občine, da se 
prične pogovarjati z Vrtcem Sončni žarek o morebitnih dodatnih načinih financiranja 
kakor se prakticira tudi v ostalih občinah. 
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3. Tretja pobuda se nanaša na Dolenčev vrt, za katerega je on predlagal, da občna 
pozove investitorja naj vrt odpre za namen parkiranja in da se uredi krožišče na 
Podnu. Prejel je odgovor, da občina nima pristojnosti določati lastniku način uporabe 
zemljišča. Čudi ga pa da se lahko hkrati lastniku nalaga, da vrt pa vseeno zapre. 
Čudno mu je, da se nekaj da in nekaj ne da. O sami pobudi za izgradnjo krožišča na 
Podnu je bilo rečeno, da se je 21. septembra 2017 pogovarjal na posvetu, ampak na 
tem posvetu se o krožišču ni nič pogovarjalo. On je proti temu, da bi se vrt še bolj 
zapiral. V odgovoru je namreč zapisano, da se bo ponovno lastnika pozvalo, da se vrt 
še bolj zapre, kar je nesmiselno. 

4. Zanimalo ga je koliko kvadratov meri območje EUP ŠK-27/05 in kakšno je dovoljeno 
število oseb po OPN-ju za ta EUP. Želel je tudi, da se poizve koliko oseb živi na tem 
območju. Prejel je odgovor, da lahko odgovor pričakuje v mesecu juniju. Vprašanje 
pa je zastavil že na januarski seji občinskega sveta. Sprašuje se kakšni interesi so v 
ozadju. Ni mu namreč razumljivo zakaj je potrebno čakati pol leta za odgovor s strani 
občinskih uradnikov, če je lahko on sedaj poiskal odgovore v enem dnevu. Na tem 
območju živi 394 ljudi, območje je veliko 1,7 ha, pomeni, da trenutno živi na tem 
območju 225 ljudi na ha, dovoljeno pa je 150 ljudi na ha. Sprašuje se, če občina 
predpisuje koliko je max. postavitev, da tega v bistvu ne upošteva pa še vedno 
dovoljuje dodatno pozidavo na območju, kjer je tako degradirano območje. Zdijo se 
mu dvojna merila. Pričakoval je, da bo dobil odgovore že za januarsko sejo, ne ve pa 
zakaj je na to potrebno čakati pol leta. 

 
Župan je pojasnil, da se gotovo niso čisto dobro razumeli, da manjka odgovor na drugi del 
njegovega vprašanja in da bo dobil dopolnitev drugega dela vprašanja. 
 
Rolando KRAJNIK (KEL): 

1. Opomnil je, da že dva dni ne dela spletna stran za prikazovanje meritve zraka na 
Godešiču. 

2. Odlagališče v Dragi: ni pravilno, da občina pravi, da je to vse stvar koncesionarja. 
Kdor je bil kdajkoli tam, je videl, da je tam dejansko velik kaos in da bi bilo to 
potrebno urediti. Tam ni primerno za 21. stoletje. Zaposleni se zelo trudijo in so zelo 
prijazno, ampak tam je toliko enih komplikacij, da je to potrebno urediti. 

3. Na strani 22 je dal pobudo, da se pogleda cesta po gradnji kanalizacije v Retečah. 
Menil je, da je bolje, če se sanira sproti. 

4. Na strani 24: določena gospodinjstva so dobila poziv iz Loške komunale, da se 
morajo priključiti na kanalizacijo. Opozoril je na to, da so nemogoče razmere. 
Zanimalo ga je kaj je projektant, ki je narisal projekt na Godešiču, kaj je menil, da se 
bodo lahko ljudje kar priključili, ker še nimajo to urejeno. 
Motilo ga je, da se ne upošteva 19. člen Uredbe o odvajanju in čiščenju komunalne 
odpadne vode in sicer 5. odstavek, ki govori, da se ljudem ni potrebno priključiti, če 
gradnja kanalizacijskega priključka določa nesorazmerne stroške glede na okolje. Ne 
zdi se mu sprejemljivo, da morajo ljudje plačati tako visoke stroške priklopa na 
kanalizacijo, ker nimajo dohodkov. To je nedopustno. Pred zakonom so vsi enaki. 
Večina je imela priključek relativno poceni, ker je bil trasiran, za posamezne 
zavezance pa sploh ni bil v načrtu. Občina poizkuša na silo nekaj dobiti. Tu bi morala 
biti ena celovita rešitev občine. 
Dal je pobudo, da se zagotovi spisek vseh, ki jih občina sili, da se naknadno priklopijo 
in da se upošteva Uredba o odvajanju in čiščenju kot jo je že navedel. 

5. Ni zadovoljen z odgovorom na strani 25, kar se tiče knjižnice. Prosil je za celovito 
poročilo kaj je sedaj z Namo in kaj ni ter kakšni so naslednji koraki za izgradnjo 
knjižnice. 

6. Revizijsko poročilo občine: Računsko sodišče je izreklo mnenje s pridržkom, ker 
občina ni poslovala v skladu s predpisi pri naslednjih primerih in so našteti. Če nekdo 
denar ukrade in ga potem vrne, to ne pomeni, da do zločina ni prišlo. Zanima ga 
zakaj se občina tako zelo brani, da se gre skozi to revizijsko poročilo. 
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7. Na strani 24: glede Ekologije je prosil občinsko upravo da pove kaj ona naredi, da bi 
zaprli podjetje. 

 
Igor DRAKULIČ (PL): 

1. Pri vprašanju glede tabel na Grencu je dobil odgovor, da bo to rešeno z zamenjavo z 
novim portalom in drugačnimi vsebinami v sklopu projekta Turistično obvestilne 
signalizacije. Zanimalo ga je v kakšni fazi je ta projekt in kakšne so vsebine tega 
projekta? Kdaj se bo ta projekt začel? Te table so res že zelo slabe in bi se dale tudi 
že brez tega popraviti. 

2. Posvet v zvezi ponudnikov nočitev, ki naj bi ga v sodelovanju z Razvojno agencijo 
Sora organizirala občina v mesecu aprilu – to ni bilo izvedeno. Prosil je za to 
informacijo kaj se dogaja v zvezi s tem? 

 
Mag. Jožica VAVPOTIČ SRAKAR (KEL): 

1. Ko je gledala odgovor na njeno vprašanje glede aktivnega pristopa zaščite živali in 
rastlin na območju Občine Škofja Loka in evidentiranja teh območji, je dobila prepisan 
odgovor na vprašanje kolega Krajnika, ki se nanaša na podobno problematiko ampak 
je odgovor identičen. Še vedno je njena pobuda enaka kot jo je podala za prejšnji 
seji. 

 
Zorica ŠKORC (KEL): 

1. Menila je, da je pristojnost občine, da zagotovi najbolj zdravo okolje za vse občane in 
občanke mesta. Še vedno se vohajo topila in laki iz podjetja Avio. Menila je tudi, da bi 
lahko tudi glede tega podjetja, Ekologije in ostale onesnaževalce naslovili na ARSO 
vprašanje glede onesnaževanja okolja. 

2. Kar se pa tiče odgovora podjetja Knauf: Upravna enota kot Občina Škofja Loka lahko 
vplivata na hitrost rešitve postopka. Zanimalo jo je kaj je na strani občine, da naredi 
take izboljšave, da bodo čim manj onesnaževali okolje? Po njihovem (podjetje Knauf) 
Občina Škofja Loka in Upravne enota Škofja Loka onemogočata podjetju, da izboljša 
vplive na okolje. Občina Škofja Loka bi morala (občinski svet) narediti tak OPN, da bi 
lahko podjetje uredil zadevo. 

 
K 14. točki. POBUDE IN VPRAŠANJA SVETNIKOV 
 
Aleš HABJAN (SDS): 

1. Občinski upravi je predlagal, da uredi živo mejo ob cesti čez Gorajte pri stanovanjski 
hiši  165 v skladu z odlokom. Živa meja je nevarna za promet, ker posega na 
cestišče. Dodatno pa je še problem, ker onemogoča preglednost križišča, ki je pri tej 
hiši in se priklaplja na obstoječo cesto. 

 
Valentin JESENOVEC (SLS): 

1. Pri zadnji čistilni akciji v Puštalu se je zopet pokazalo, da je največ plastenk in 
pločevink na parkirišču pri nogometnem igrišču. Predlagal je, da se pri izhodu postavi 
en sod v katerega bi potem metali odpadke. 

2. Lansko jesen so se na tem parkirišču postavile klopi in zasadili drevje. Tudi tu bo 
potrebno postaviti koš ali vsaj nekaj za čike. 

3. Na ovinku pod Namo je pri jašku treba asfaltirati z finim asfaltom, ker je prevelika 
stopnica. 

4. Eden od občanov ga je vprašal kaj se dogaja v Kroni. Pravi, da so pred njo parkirani 
kombiji od električarjev in vodovodarjev. Kaj se sedaj tu dogaja? 

5. Na Kopališki ulici so ga zopet opozorili kdaj bo postavljeno ogledalo, ko je bila tista 
prometna nesreča. 
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Mag. Melita REBIČ (MJPL): 
1. Dala je pobudo, da se sanira območje v reki Sori, tam kjer je pot za ribe, ker je zima 

izpodkopala pesek in poškodovala dile, ki zaščitijo to ribjo pot, da otroci ne morejo 
pasti notri. Ker se bliža kopalna sezona in je nevarno za otroke, ker so ob poti zraven 
tudi vrtinci in reka močno dere iz zgornjega v spodnji predel Sore. 

 
Mag. Mirjam JAN-BLAŽIĆ (SD): 

1. V njihovi svetniški skupini je bilo tudi zastavljeno vprašanje tudi vezano za Krono in 
tudi hotel Transturist, ker sta oba dobila nova lastnika in jih zanima ali je mogoče 
pridobiti kakšne informacije kakšni programi prenovitve teh objektov obstajajo in kdaj 
bodo realizirani? 

2. Pobudo je podala skupaj s svetnikom Andrejem Štremfljem: 
Občinska svetnika, Andrej Štremfelj, kot dober poznavalec in strokovnjak s področja 
požarne varnosti in mag. Mirjam Jan-Blažić kot predsednica sveta zavoda CSS, 
imenovana v svet zavoda s strani Vlade RS, sta od začetka lanskega leta, sodelovala 
z vodstvom CSS pri pripravi pomembnega in urgentnega projekta, ki je imel za cilj, da 
v najkrajšem času zagotovi manjkajočo požarno varnost z ustreznimi intervencijskimi 
povezavami za reševanje starejših, slepih in slabovidnih, ki bivajo v CSS. Projekt 
vključuje izvedbo nove intervencijske poti, ki je za stanovalce in zaposlene v CSS 
življenjsko nujna. CSS se je ob tem odločil, da prevzame vsa finančna bremena tega 
projekta, vključno s prenovo dela občinske komunalne infrastrukture, ki poteka preko 
parcel CSS. 
Že aprila lanskega leta je CSS obvestil Občino Škofja Loka o tem projektu in jo 
zaprosil za izdajo soglasja z ureditev cestnega priključka za potrebe vzpostavitve 
intervencijske poti in dostopa do parkirišča za CSS, priključek na regionalni cesti R2 – 
403/1076 Češnjica – Škofja Loka, na podlagi izdelanega Elaborata – PZI  v skladu s 
smernicami in kriteriji Direkcije RS za ceste. Večji del intervencijske poti poteka po 
parcelah, ki jih ima CSS v upravljanju in so državna last. Le manjši del poti bi potekal 
delno po dveh občinskih parcelah 629/21 in 629/1, za katere pa pred izdajo soglasja 
direkcije, CSS potrebuje soglasje občine za brezplačno služnost. Nerazumljivo in 
nesprejemljivo se jim zdi, da se občina na to pobudo oz. prošnjo ne odziva pozitivno, 
saj prostorska zakonodaja, v primeru, ko gre za zagotovitev varnosti ljudi omogoča 
hitrejše in enostavnejše postopke. Do sedaj so bile s strani CSS poslane uradno že 
dve dodatni prošnji oz. urgenci (druga po vrsti v lanskem letu in tretja letos). 
Kot je že bilo omenjeno zgoraj se hkrati z izvedbo omenjen intervencijske poti 
omogoča dostop na parkirišče, ki glede na njegovo velikost in bodoče razvojen 
potrebe CSS in bližnji starološki grad ostaja v izključni uporabi zaposlenim v CSS, 
obiskovalcem in stanovalcem. Treba je vedeti, da je objekt CSS nepretrgoma 24 ur v 
obratovanju s personalom, kateremu je potrebno zagotoviti zadostno število parkirnih 
prostorov v neposredni bližini. 
Poudarili bi na koncu, da projekt v vseh pogledih zagotavlja tudi povečano varnost 
stanovalcem, ki se gibljejo v celotni okolici CSS. Zato pričakujejo oz. dajejo pobudo, 
da se občina takoj tvorno vključi in pomaga, da se projekt v tej obliki in obsegu izpelje 
v najkrajšem možnem času. 

 
Župan je razumel pobudo, kakor da je občina nasprotovala projektu intervencijske poti? 
Menil je, da je že pred dvema letoma dobil javni zavod odgovor, da izgradnjo intervencijske 
poti občina podpira. Ve pa, da so jim 14 dni nazaj odgovorili, da za to pot ni problema. Hkrati 
pa so jim odgovorili, da za parkirišče ne tem področju, ki prinese s seboj tudi prečkanje 
regionalne ceste, je potrebna celostna ureditev. 
 
Mag. Jožica VAVPOTIČ SRAKAR (KEL): 

1. Spet je odšla ena od pediatrinj v ZD Škofja Loka sedaj se ta problem vedno bolj 
zaostruje. Bila je objavljena ena prošnja, da se naj starši obrnejo na drugega 
zdravnika oz. da naj se otroci, ki so starejši od 18 let, najdejo drugega osebnega 
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zdravnika. Prošnja se je zaključila približno tako: »…v nasprotnem primeru ne bodo 
mogli nuditi zdravstvenih storitev.« Ona razume, da je nastala velika problematika in 
zato jo tudi zanima kdaj bodo organizirali sestanek s predstavniki zdravstvenega 
doma Škofja Loka in Osnovnim zdravstvom Gorenjske. Da bi tudi svetnikom 
predstavili v čem je problem. 

2. V prejšnjem sklicu so razširjali so ustanoviteljstvo z Osnovno šolo Jela Janežiča. 
Vedo, da je zadeva padla zaradi Medvod. Zanima jo ali se kaj dogaja na tem 
področju? 

 
Župan je pojasnil, da je direktor zdravstvenega doma prosil, če lahko skupaj oblikujejo 
prošnjo vsem polnoletnim občanom in občankam, da če so še vpisani pri pediatru, da imajo 
sedaj priložnost, ker sta dva mlada zdravnika dobila dodatni ambulanti v javnem 
zdravstvenem domu in vpisujeta paciente, da izkoristijo to priložnost. Dokler kvota ni 
izpolnjena, je priložnost. 
 
Žiga NASTRAN (NSi): 

1. Prvo vprašanje oziroma pobuda se tiče pasjih iztrebkov. Name so se obrnili 
občani/mlade družine iz Podlubnika. Moti jih, ker kljub velikemu številu zabojnikov za 
odlaganje pasjih iztrebkov, lastniki psov ne pospravijo za svojimi štirinožci. Tako 
morajo namesto, da bi užival na sprehodih s svojimi otroki, ves čas samo gledati, 
kam bodo stopili oziroma kje bodo tekali otroci, da ne stopijo na kakšen pasji iztrebek. 
Zanima me, kako je z nadzorom tega – ali se izvaja, imamo kakšno poročilo o tem, 
statistiko? (glede na to, da je bil v letu 2017 sprejet Odlok o javnem redu in miru v 
Občini Škofja Loka, ki ureja tudi to področje). 
Predlagam, da glede na perečo problematiko občina poskrbi za nadzor. V nekem 
obdobju naj se najprej lastnike, ki ne pospravijo za svojim psom, opozarja na kršitev 
odloka, v kolikor pa se kršitve s strani istih oseb ponavljajo, pa predlagam, da se 
posameznika tudi oglobi, kot predvideva pravilnik. 
Prav tako predlagam, da se občina z izvajalcem, ki skrbi za vzdrževanje javnih 
površin dogovori, da trenutno stanje sanirajo in odstranijo iztrebke. 

2. Druga pobuda pa je, da občinska uprava ponovno preveri možnost postavitve 
drsališča v naši občini. Trenutno je še dovolj časa, da se izvedejo vsi potrebni 
postopki, povpraševanja in v končni fazi naročila, da bi drsališče postavili že v 
letošnjem letu. 
Predlagam, da se v tej fazi preveri tudi potrebe javnih zavodov (osnovne in srednje 
šole, vrtci), kaj bi jim tak športni objekt pomenil v zimskem času. Glede na to, da 
trenutno morajo ob organizaciji drsanja zagotoviti še prevoz npr. v Ljubljano ali Kranj, 
to predstavlja dodatni strošek zavodu oziroma staršem/občanom. 
Poleg višine prihranka s tem dobimo tudi neko informacijo, kakšna bi bila zasedenost 
drsališča v dopoldanskem času – v času pouka. Vsak, ki pa je v pretekli sezoni kaj 
obiskal drsališča v bližini ve, da v popoldanskem času nobeno drsališče ni samevalo. 
Z neko okvirno oceno obiska občina pridobi dobro izhodišče za pridobivanje 
sponzorjev oziroma za trženje oglasnega prostora na drsališču. Ali pa ta podatek 
uporabi za iskanje poslovnega partnerja za drsališče, oddajo trženja izposoje drsalk, 
oddajo »lokala« ob drsališču. 
Lokacija drsališča bi bila smiselna bližje Mestnemu trgu, tako se bi lažje povezalo 
dogajanje na drsališču in Mestnem trgu v decembru. Predlog možne lokacije: 
košarkarsko igrišče na Novem svetu. 

 
Župan je povedal, da proučujejo različne lokacije. Mogoče je bivša vojašnica res malo 
odmaknjena, kar se tiče decembrskega vzdušja. Vsekakor pa si želijo najti enega partnerja, 
ki bi šel v partnerstvo in mogoče videl še kakšno drugo priložnost. 
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Ciril PETERNEL (NSi): 
1. Kot vem se predvideva, da bo nekaj denarja za urejanje vaških jeder iz evropskih 

sredstev. Predlagam, da se v vasi Draga prebarva avtobusna postaja (les) in uredi 
žlebove (stari so polomljeni in zviti torej zanič). Pri kamnitem koritu je potrebno 
postaviti pipo (samozapiralno) in jo priklopiti na vaški vodovod z utemeljitvijo, da skozi 
našo vas pelje veliko kolesarjev, ki sprašujejo za vodo. Ker avtobusna postaja stoji na 
javni površini, ne bo potrebno iskati nobenega soglasja. 

2. V vasi Pungert je potrebno očistiti potok. 
3. Prosim, da se pove glede kanalizacije v vaseh Draga, Gosteče in Pungert ali bo ali ne 

bo, ker me vaščani sprašujejo – prosim za jasen odgovor. 
 
Tomaž PAULUS (SLS): 

1. V letu 2011 je bil sprejet državni prostorski načrt o izgradnji navezovalne ceste Jeprca 
– Stanežiče – Brod. Zanimalo ga je v kakšnem stanju je sedaj ta projekt in kdaj lahko 
pričakujejo njegovo izvedbo? Hkrati pa ga je zanimalo tudi v kakšnem stanju je most 
pri spomeniku padlim borcem na Stanežičah? 

2. V letu 2021 bodo obeležili 300 letnico Škofjeloškega pasijona. Uprizoritve v letu 2021 
bodo tudi prvič uprizorjene pod zaščito Unesca. 300 – letnica in Unesco znak sta 
pomembni atribut našega pasijona, ki pa ga lahko nadgradijo tudi v kulturno uverturo 
v predsedovanje EU katera bo država upravljala v drugi polovici leta 2021. Zato je 
predlagal občini, da se uprizoritve škofjeloškega pasijona umesti tudi pod okrilje 
dogodkov v sklopu predsedovanja EU. Vse svetnike in svetnice pa je pozval k iskanju 
poti in podpore k projektu škofjeloški pasijon 2021, da bi s svojimi poznanstvi in 
zmožnostmi za projekt čim lepše zapeljali. 

 
Rolando KRAJNIK (KEL): 

1. Na poti proti Senici je cesta v čisto mrtvem kotu, pa še živa meja je in je prosil če se 
lahko tam namesti ogledalo. 

2. Zanimalo ga je kakšno zakonsko oz. tehnično podlago uporablja Loška komunala, da 
opredeljuje določene zmožnosti posameznih zavezancev, da se priključijo na 
kanalizacijo? Občina nima sprejetega tehničnega pravilnika o izgradnji kanalizacije 
kot imajo nekatere občine. V teh tehničnih pravilnikih je opredeljeno med drugim tudi 
začetna globina nastavka iz hiše. Pri koncesionarju Loški komunali pa se je izkazalo, 
da delajo to na pamet. Nekje je pisalo, da je globina odvisna od finančne zmožnosti 
občine – njene radodarnosti. To ne bi smelo biti tako, ampak da morajo pač biti neka 
pravila, ki veljajo za vse. 

3. Prosil je za poročila županovih komisij po e-pošti, da ne bi obremenjevali naših 
gozdov. 

4. Kako je s kurjenjem odpadkov? Sosed kuri odpadke pred hišo in ga zanima kakšni so 
predpisi v zvezi s tem? 

5. Živa meja, ko se zavije proti tovarni Domel, je na privatnem zemljišču, ne ve čemu 
služi. Če se lahko opozori lastnika, da le-to očistijo, da ne ovirajo prometa. 

6. Ko se je sprejemal proračun je on razumel glede financiranja v Kulturnem domu 
Reteče. Tu plačuje krajevna skupnost najemnino in to ni glavni dohodek kulturnega 
društva. Tukaj v Retečah je zelo živo kulturno življenje in le-to je potrebno podpirati. 
Za rebalans je predlagal, da se nameni en poseben dodatek KS, da se za toliko 
dvigne finance. 

7. Kako je sedaj z inšpektoratom? Kdaj bo začel delovati? 
8. Predlagal je ureditev vseh vasi v Občini Škofja Loka. Mogoče s postavitvijo klopi in 

kaj podobnega. 
 
Župan je pojasnil, da potekajo vse aktivnosti za delovanje občinskega inšpektorata. 
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Lovro ŠTANTA (PL): 
1. Javna občinska plakaterska mesta so v zelo slabem stanju, dotrajana. Skrb za ta 

mesta ni ravno najboljša. Če se lahko malo to uredi. 
2. Postavitev foto pointov v Škofji Loki. To so neki prostori, lokacije kjer se turisti slikajo 

in je v ozadju samo mesto. Najboljši primer je srce na Bledu pri nas. Tudi v Škofji Loki 
je več takih mest. 

 
Miha PETERNEL (PL): 

1. Pristojne v občinski upravi prosim, da se povežejo z KS in pregledajo stanje javnih 
zabojnikov za ostale odpadke po občini. 
Kot je razvidno iz slike (Frankovo naselje) je stanje nekaterih precej dotrajano, 
posledično kvarijo izgled okolice. 
Predlagam da se pregleda stanje po celi občini. 
Zaželeno je tudi poročilo o stanju, o menjavi zabojnikov oz. o izvedenih ukrepih. 

 
Marko MURN (MJPL): 

1. Prosil bi, da svetniki prejmemo odgovor občinske uprave, kadar je na nas in občino 
naslovljeno vprašanje občana. Tokrat smo 11. 4. 2019 prejeli vprašanje občanke 
glede zagotovitve parkirišč abonentom na Pepetovem klancu. Pričakujemo kopijo 
odgovora občanki. 

2. Pobuda za rešitev zgoraj omenjenega parkirišča je zapornica in števec prostih 
parkirnih mest gostov. 

 
Župan je odgovoril, da ji je bilo odgovorjeno. Tudi boljši redarski nadzor so za tam uvedli. 
Problem pa je, da niso vsa parkirišča za abonente. Nekatera so za obiskovalce. 
 

3. Pobuda, da se popravi, obnovi ali zamenja klopi ob peš poti ob grajskem obzidju od 
mesta mimo gradu do Vincarjev. Vse so namreč poškodovane. 

 

 

Ker je bil dnevni red izčrpan, se je župan vsem zahvalil za udeležbo in sejo zaključil ob 20.10 
uri. 

 
Tine RADINJA  
ŽUPAN 


